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Z A P I S N I K 
s 38. Sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 30. svibnja 2014. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka 
Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Irena 
Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne 
knjižnice i čitaonice Delnice, Dražen Rački, zamjenik zapovjednika JVP Delnice, Nikola Muvrin, 
direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o. , Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića Hlojkica 
Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, 
samouprave i uprave, Đjulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Klaudija Kumpar, 
tajnica gradonačelnika. 
 Izostanak su ispričali zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić i direktor Goranskog 
sportskog centra Dario Medvedec, te Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje 
Dražen Rački. 
 
IZVJEŠĆE O REALIZIRANIM AKTIVNOSTIMA: 
 
TOMISLAV MRLE 
- Održana je sjednica Gradskog vijeća, slijedi izrada skraćenog zapisnika jer se u roku od 15 

dana doneseni opći akti moraju poslati na nadzor u Ured državne uprave PGŽ, slijedi izrada 
zapisnika, danas smo već, prema Županiji, poslali odluku vezanu uz suca porotnika, a 
potrebno je pripremiti dokumente za potpis. 

- Istekao je ugovor za opskrbu električnom energijom – jučer su se obavili kontakti s HEP-om 
te im je proslijeđen je novi ugovor sukladno sporazumu. Iduću godinu trebat će provest 
postupak javne nabave. 

- Zaklada Janet Majnarich – uspostavljen je kontakt s Ministarstvom vanjskih poslova, 
zamjeniku ministrice je poslana potrebna dokumentacija. 

- Održano je Socijalno vijeće, 30-ak rješenja je izrađeno vezano uz pomoći. 
- Izrađen je odgovor na upravnu tužbu vezano za rang listu stipendije. 
- Jučer je odrađena tribina vezano uz socijalni kapital, civilno društvo i lokalnu zajednicu. 
- Volonteka pravnica priprema predmete vezane uz poslovnu zonu Kendar, mrtvačnicu 

Hrvatsko, skakaonice, Gasket, a danas prisustvuje sjednici Županijskog povjerenstva za 
ravnopravnost spolova. 

- Gradonačelnik je zatražio, vezano za jučerašnju raspravu na Gradskom vijeću, da se čekiraju 
obveze u svezi izmjene Odluke o najmu poslovnog prostora – primjerice prazan prostor u 
Crnom Lugu -, vidjeti koliko su prijedlozi opravdani jer je, u svakom slučaju, bolje da je 
prostor u funkciji nego da je prazan, te u tom smislu treba prilagoditi odluke. Također, što se 



tiče Odluke o plaćanju komunalnog doprinosa, neka vijećnici procijene koliki benefiti mogu 
biti, da se procijeni što je u datom momentu prihvatljivo odnosno korisno. Isto tako potrebno 
je koordinirati sva nadležna tijela vezano za Odluku o socijalnoj skrbi i za financiranje 
mladih kao i sve ostalo što eventualno nije pokriveno pripremiti za sljedeću sjednicu. 

- Gradonačelnik je zamolio da se vodi briga o tome da u disco clubu neće biti apsolutne 
slobode što se tiče glazbe, odnosno treba puštati uobičajenu glazbu za disco clubove. Nikola 
Muvrin rekao je da će se o tome voditi računa prilikom sastavljanja ugovora. 

- Gradonačelnik navodi da će vrlo brzo biti iduća sjednica Gradskog vijeća, planira se 
početkom srpnja i važno je što svi shvaćaju da je to zajednički napor, da se radi u interesu 
svih, a ne samo predlagača jer predlagač je i hendikepiran mehaničkim sljepilom pa ne vidi 
drugo, dok netko drugi to vidi tako da su svakako dobrodošle sugestije i primjedbe. Tomislav 
Mrle navodi da je dobro to što se djelatnici više ne doživljavaju kao “vi u gradu”. 

 
GORDANA PISKAČ 
- Održan je sastanak u Komunalcu vezano za radove u Supilovoj ulici koji idu prema zacrtanoj 

dinamici. Bez obzira na loše vrijeme izvođač kaže da će biti gotov u roku, a to je sredina 
lipnja za prvu fazu.  

- Održan je sastanak s izvođačem radova na Radničkom domu, otvoren je građevinski dnevnik, 
dogovoreno da u ponedjeljak kreću s radovima, izabrana je boja lima za pokrov (antracit) i 
drugi detalji. Gradonačelnik smatra da nije primjereno da jedan simbol ovoga gada bude iz 
zraka označen crnom bojom, antracit je crne nijanse. Irena Vučenik Šostik navodi da je 
svojedobno jedna arhitektica, gledavši Delnice s Žingrleta, rekla da joj je drago da su crveni 
krovovi vraćeni u Delnice. 

- U Dedinu se poslovi privode kraju, napravljen je još jedan priključak za struju i vodu, poslan 
je dopis HEP-u da potrošnja struje dolazi na njihova imena. Katastru treba podnijeti zahtjev 
kako bi izišli na teren radi dodjele kućnih brojeva. 

- Čišćenje deponija na Barutani je u tijeku, do sada je 80 kamiona odvezeno u Sović laz. 
Komunalac je zamolio da se odvoz na neko vrijeme obustavi kako bi se deponij poplanirao. 
Smeća još ima puno, pokupljen je dio s lijevog dola, plato, dok desni dol nije još niti načet.  

- Održan je sastanak sa gospodinom Medvedecom vezano oko rasvjetnog stupa i uvođenja 
rasvjete kod dvorane za potrebe skupova, okupljanja koja se tamo događaju u “kampu”. 

- Također se razgovaralo o natječaju raspisanom od Ministarstva turizma prema kojem je 
najmanji iznos koji oni dodjeljuju sto tisuća kuna do dva milijuna kuna, sufinanciraju radove 
u 80 postotnom iznosu, mogu se javiti infrastruktura i turističke atrakcije. Razgovarali smo 
što bi mogli prijaviti, razmišljalo se o 2. fazi klizališta. Dobiveno je pismo namjere GSC 
vezano uz to da bi Kaštel Zrinski prešao pod Prirodoslovni muzej Rijeka o čemu se vode 
inicijativni razgovori.  

- Održan je sastanak sa gospodinom Štimcem i predstavnicima Južnoafričke firme koja traži 
prostor u poslovnim zonama, bavili bi se eko proizvodnjom, traže prostor od 10 000 m2. Dali 
smo im podatke o zonama, obišli su ih i zainteresirani su za V2, za cijelu površinu. 
Očekujemo pismo namjere. Upozoreni su da bi za to područje trebalo napraviti UPU, te da 
već imamo jednu iskazanu želju za taj prostor (pilana). Gradonačelnik – obzirom na novu 
okolnost treba obavijestiti prvog zainteresiranog da se definitivno izjasni o svojim 
namjerama.  

- Održan je odbor i pripreme za Gradsko vijeće. 
 
DRAŽEN RAČKI 
- Bile su 4 intervencije, jedno krpanje krova u Supilovoj 289, jedan dimnjak u Amerikanskoj, 

jedan u Crnom Lugu, bili smo na pola puta za ravnu goru za sjenik koji je izgorio. 
- Imali smo povodom mjeseca zaštite od požara posjet školskih učenika, svi razredi su nas 

posjetili. 



- Danas kao i svaki petak je dan tehnike. 
- U 18 sati je vježba DVD Delnice. 
- Gordana Piskač pita – kada Gradu treba usluga od strane vatrogasaca ispostavi se račun 

Gradu, da li se i kod intervencija van grada Delnica (obzirom su vozila u vlasništvu DVD-a)  
obračunaju materijalni troškovi? Rački navodi da se u opisu intervencije navedu troškovi ali 
se isti ne naplaćuju jer je dužnost vatrogasaca izaći i pomoći ljudima. No, odgovor na ovo 
pitanje proslijedit će zapovjedniku koji će odgovoriti na sljedećem Kolegiju.  

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Ovaj tjedan je bio u znaku oproštaja od budućih prvašića, do jučer smo svaki dan vježbali. 
- Bavila se organizacijskim, tehničkim aktivnostima oko pripreme te svečanosti koja je bila 

jučer, kažu da je bilo lijepo, oprostili smo se od budućih prvašića. 
- Danas je sjednica Upravnog vijeća i donosi se odluka o raspisivanju natječaja za upis djece u 

vrtić. 
- Sutra djelatnici vrtića idu na izlet u Istru. 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Kopirani su izvodi vezano uz Hotel Mance, imali smo razgovor s suprugom gospodina 

Mancea i pokušali smo pronaći način kako se međusobno razumjeti, što se nije dogodilo. 
- Ostale aktivnosti  - izlagače autohtonih proizvoda smo pozvali na kros dolinom kupe, održan 

je dogovor s kaštelom za lociranje kataloga koji stiže u lipnju. Vezano uz to nalazili smo 
rješenja za potencijalne investicije, za sponzore koji nude odrade u prostoru – moguća 
donacija oko toga da bi HEP živine lampe u parku donirao po izboru dizajna i pripadajućeg 
parka, skupocjenije nego što je na ulicama.  

- Prijevoz kataloga u Brod na Kupi je 06. 06. a promociju bi napravili kao kulturni događaj sa 
sudjelovanjem Glazbene škole i pojedinih izvođača. 

- Odazvali smo se na sjednicu Odbora za ruralni razvoj i na sjednicu Gradskog vijeća. 
- Sudjelovali smo na edukaciji HTZ vezano za ustroj koji nam slijedi od 2015. godine. 
- Za Ministarstvo turizma – njihov inspektorat, sektor carina, izvršeno je sublimiranje podataka 

kompletnog privatnog smještaja na području Grada Delnica. 
- Usklađen je dug boravišne pristojbe od strane gospodarskih subjekata. 
- Za Nadzorni odbor kolegica Klara pripremila je oduke s osnivačke skupštine TZ. 
- TZ Kvarneru dostavili smo podatke vezano za izabranog kandidata. 
- Medijski su najavljena sutrašnja događanja – Kros Novog lista, 3. smotra folklora. 
- Pripremljen je materijal za Fiumaru na kojoj imamo dežurstvo danas na štandu u Rijeci i 

kolegica Mirela je tamo angažirana zajedno s kolegom iz Čabra. 
- Realizira se izlet za umirovljenike Zadra i Ugljana. 
- Rad sa strankama, promidžba, financije, facebook. 
- Upitala je kada će kolegice koje su sudjelovale na manifestaciji Gorski kotar u metropoli 

dobiti naknade. Gradonačelnik navodi da niti on nije dobio ništa, te da je rekao da će Grad 
financirati trošak odlaska na manifestaciju misleći na one koji će prezentirati grad. 

 
NIKOLA MUVRIN 
- Sadnja cvijeća i zelene površine privodimo kraju, vrijeme nas ograničava, danas bi završili 

dio kod benzinske pumpe. Ostaje još dio parka čime bi sadnja cvijeća bila dovršena. 
Posađeno je cca 11 tisuća sadnica. Osim toga financirali smo sadnju 830 komada sadnica 
lavande. 

- Brod na Kupi se uređuje za sutrašnju manifestaciju, pokošeno je i uređeno sve što treba. 
- Uređenje Lujzijane – čišćenje rizle je obavljeno. 
- Uređuju se groblja, u Razlogama je problem jer se urušio komad zida i divljač skače unutra te 

stvara nered u groblju. Stavit ćemo mrežnu ogradu da se to spriječi. 



- Nije realizirano postavljanje skulpture kraj benzinske ali se i dalje dogovaramo sa Hrvatskim 
šumama oko toga.  

- Prisustvovanje predavanju gospodina Šalaja.  
- Vijećničko pitanje sa sjednice Gradskog vijeća vezano uz grane oko nogometnog igrališta. 

Navodi da mora provjeriti situaciju, da je groblje očišćeno i treba očistiti još centar mjesta. 
Tomislav Mrle naveo je da svako oko svoje kuće očisti, grane na igralištu je deklasirano 
političko pitanje.  

- Suradnja između mjesnih odbora i poduzeća: navodi da nikada nije dobio poziv za sjednicu 
MO Delnice, što nije dobro za razliku od MO Brod na Kupi s kojim je uspostavljena izvrsna 
suradnja i komunikacija.  

 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Vezano uz primjedbu gospođe Trope iz Crnog Luga, bila je na terenu vezano uz štetu koja je 

napravljena kad je bio postavljen agregat i vezano za šahtu koja joj nije napravljena po volji, 
te će se očistiti prostor oko doma. 

- Imali smo odbacivanje žalbi na rješenja o ovrsi komunalne naknade za vojne građevine, 
pregledali smo spise i ustanovljeno je da je Ministarstvo obrane zakasnilo podnijeti žalbu za 
ovrhu.  

- Redovno se radi na rješenjima o bespravno izgrađenim zgradama. Bilo je oko 20-tak rješenja, 
potvrda i slično 

- Bilo je otvaranje ponuda za radove u Ulici A.G.Matoša i sve što uz to slijedi, danas dolazi 
predstavnik izvoditelja na dogovor o početku radova. Gradonačelnik navodi da je o  početku 
radova potrebno obavijestiti stanovnike ulice i zamoliti ih za razumijevanje dok radovi traju. 

- Svjetiljke javne rasvjete – danas dolazi nadzorni inženjer i izvođač radova, napravit ćemo 
zapisnik o primopredaji i konačni obračun, pregled građevinske knjige i dnevnika i krenuti 
prema Fondu.  

- Supilova – napravljena je privremena javna rasvjeta, radi se druga strana ulice, počela je 
demontaža starih stupova, ide ugradnja kabela i izrada temelja za nove stupove.  

- Barutana – čišćenje platoa, kontrolirali smo odvoz i brojili kamione jer je inače teško izvršiti 
kontrolu radova. 

- U Dedinu je uređena cesta prema vikend naselju, makadam cesta. 
- Jučer je počelo uređenje platoa ispred mrtvačnice u Kuželju.  
- Sudjelovanje u radu Odbora za prostorno uređenje.  
- Sudjelovanje na sjednici Gradskog vijeća. 
- Mjerenje i određivanje površina za košnju trave. 
- Prometno redarstvo – radi na prekršajnim prijavama, ide na regulaciju prometa – 

problematično je sve i dogovoreno je da ljudima treba pomoći da se bolje snađu, idemo s 
upozorenjima, manje s kaznama. 

- Drva na javnim površinama – svakodnevno dolaze ljudi za ugovore za korištenje javnih 
površina, ima nekoliko ugovora dnevno. 

- Ovjera računa i kontrola računa komunalnog društva. 
- Popis reklamnih predmeta i reklamnih plakata na stupovima javne rasvjete te obavještavanje 

ljudi koji su to stavili o njihovim obvezama prema nama. 
- Izrada aneksa ugovora za Kraljević hotele. 
- Priprema materijala za Centar za brdsko-planinsku poljoprivredu. 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Bili smo na sajmu knjiga, kupljeno je 30-tak knjiga, sada ih stručimo. 
- Ugovori iz Ministarstva kulture su došli i uz njih je neophodna određena dokumentacija koja 

se prikuplja i koja će se danas poslati i nadamo se dobiti u tri faze odobrenih 58.000 kuna. 



- Otpis je u tijeku, u prvoj fazi smo prekontrolirani ono što je pripremljeno za otpis, sad 
pripremamo dalje, napravljena je lista koju ćemo poslati NSK i Matičnoj službi Rijeka. 

- Napravili smo emisiju s gospodinom Šalajem, jučer smo bili na predavanju, sanirane su 
pločice u WC-u. 

- Imali smo druženje s gospođom Darinkom koja je otišla u mirovinu. 
- Zahvaljuje na ukazanom povjerenju  za sutkinju porotnicu. 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Vezano uz fiskalnu odgovornost radi se na pitanjima Ministarstva financija, danas će se 

prikupiti sva dokumentacija i poslati prema Zagrebu. 
- Izvršena je obveza plaćanja PDV-a za protekli mjesec.  
- Kontinuirano se radi na osiguranju imovine. 
- Sjednica Odbora za financije je održana u ponedjeljak, jučer Gradsko vijeće. 
- Jednokratne novčane pomoći su isplaćene. 
- Pripremaju se ovršni prijedlozi. 
- Komunalni doprinos - osobno je protiv bilo kakvog oslobađanja jer je to prihod koji je za 

grad značajan, namjenski je prihod i vezan je za ulaganja u kapitalne investicije. Obzirom na 
situaciju koja nam najvjerojatnije slijedi moramo se okrenuti svojim vlastitim prihodima i 
moramo raditi na zaštiti prihoda koji su skromni. Također imamo priče vezane za zakup 
javnih površina za drva i sl., ali to su vlastiti prihodi i na njima treba ustrajati jer su mizerni.  
Gordana Piskač smatra da bi vijećnicima i obveznicima plaćanja komunalnog doprinosa 
trebalo pojasniti da je naš komunalni doprinos znatno umanjen od onog kojeg propisuje 
zakon. Gradonačelnik – pitanje je bilo što činimo za olakšanje ostvarenja investicijskog 
ulaganja. Potrebno je referirati se na činjenice ali treba napraviti i analizu što bi značili 
eventualni povećani prihodi tog ulagača u smislu punjenja proračuna grada.  

 
 
Dovršeno u 9,25 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 


